
Svenska kyrkan SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
KRISTINEHAMN Sammanträdesdatum Sida

Kristinehamns Pastorat 2024-05-29
Kyrkorädet

Plats och tid Visnums prästgärd kl. 18.30 - 20.40

Beslutande Se till protokollet bifogad närvarolista

Övriga deltagare Anna Fröberg, ekonomiassistent, Elionor Noren, kyrkogärdschef, Maria Sohlberg,
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HR-specialist samt Gunilla Svensson, sekreterare.

Utses att justera Barbro Falken

Justeringens Onsdagen den 12 juni 2024 kl. 10.00
Plats och tid

Under-

Paragrafer 37-53skrifer Sekreterare Gunjla Svenss

Ordförande terdahl

Justerande Barbro Falken

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kyrkorädet

Sammanträdesdatum 2024-05-29

Datum för Datum för
anslags uppsättande 22 Y-D6-/Z anslags nedtagande SYRY-OF-ÖF
Förvaringsplats
för protokollet Kyrkoföraltningen, Nya Kyrkogatan 3, Kristinehamn

Underskrift

Gunilla Svensson

Justerare

D 1/ Utdragsbestyrkande
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Kr 837
Inledning och upprop

Ordföranden förklarade mötet öppnat och kyrkoherden inledde.

Upprop förrättades.

Kr 838
Val av justerare

Kyrkorädet beslutade

att utse Barbro Falken att justera dagens protokoll.

Kr 8 39
Godkännande av dagordning

Kyrkorädet beslutade

att godkänna dagordningen.

Justerare

SU)
Utdragsbestyrkande
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Kr 840
Begravningsverksamhetens rapport

Elionor Noren rapporterade att:

Skadegörelse har förekommit pä toaletterna päNya kyrkogärden. Sedan
tidigare är det planerat att de tvä smä toaletterna ska göras om till en
större, handikappanpassad toalett. Detta arbete pägär nu.
Det är fortsatta problem med kopparstölder päNya Kyrkogärden. I
Ljusets kapell och angränsande lokaler finns det mänga olika detaljer i
koppar. Som en säkerhetsätgärd sä kommer blomhallens öppettider,
fr.o.m. den 10 juni, att minskas till kl. 08.00-16.00, mändag-fredag.
De första sommarblommorna kommer till veckan.
All säsongsanställd personal är pä plats och sommarungdomarna
kommer sä snart skolorna har slutat.
Pä kyrkogärdsutskottets heldag besöktes Ölme kyrkogärd och
Gustavsviks kyrkogärd.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Elionor Noren för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande

O
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Kr841
Personalutskottets rapport

Maria Sohlberg informerade om att:

En förfrägan har inkommit frän Vision avseende den möjlighet som finns i
det centrala avtalet att teckna avtal om 80/90/100 (80% tjänstgöring, 90%
lön och 100% pensionsavsättning). Personalutskottet beslutade att
arbetsgivaren inte är intresserad av att teckna nägra sädana avtal i nuläget.

Den nya prästen som kommer att dela sin tid mellan pastoratet och
regementet, Sara Flodquist, börjar sin anställning 1 oktober 2024.

Kantor Joel Holmgvist har inkommit med en uppsägning frän sin tjänst dä
han fätt en ny anställning. Han sista anställningsdag blir 7 augusti 2024.

2 rekryteringar pägär. I mändags genomfördes intervjuer avseende en
förskollärartjänst pä förskolan Prästkragen och nästa tisdag kommer vi att
genomföra musikerintervjuer. Förhoppningen är att personalutskottet pä sitt
nästa sammanträde kan tillsätta bäda tjänsterna.

Kristinehamns kyrka kommer även i är att bemannas av ungdomar under
sex veckor, det är Rasmus Pollack och Alva Holm som kommer finnas där
frän 24 juni till 4 augusti.

Kyrkorädet beslutade

att tackaMaria Sohlberg för rapporten.

Kr$42
Ekonomisk rapport

Anna Fröberg redogjorde för den ekonomiska rapporten t.o.m. april
2024. Inga avvikelser frän budget kunde konstateras.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Anna Fröberg för den ekonomiska rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande

SW
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Verksamhetslokaler i Björneborg

Sigun Carlen Slottner rapporterade om arbetsutskottets beslut att bordlägga
ärendet med verksamhetslokaler i Björneborg eftersom arbetsutskottet anser
att differensen mellan buden i nuläget är alldeles för stor.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Kr 844 Dnr. P-2024: 5
Au$35,Fu$18
Lakholmens fyr

Ola Magnusson och Sigun Carlen Slottner redogjorde för arbetsutskottets
och fastighetsutskottets behandling av ärendet fram till nu.

Arbetsutskottet beslutadepä sitt sammanträde den 7 majföreslä
kyrkorädet:

att sälja Lakholmen tillmarkarrendatorn enligtfastighetsutskottets
alternativ 3i$ 18, d.v.s. attpastoratet säljer hela ön Lakholmen till
markarrendatorn, tillika ägaren avfyrvaktarbostaden.

att gefastighetsutskottet i uppdrag att ta ärendet vidare.

Fastighetsutskottet har lätit tvä av varandra oberoende mäklarfirmor
värdera fastigheten.

Frägan om en eventuell försäljning har även diskuterats i Visnums
församlingsräd. Församlingsrädet hade inget att invända.

Kyrkorädet beslutade

att erbjudamarkarrendatorn att köpa Lakholmen för den summa som de tvä
oberoende värderingarna kommit fram till.

att avstyckningskostnaden bekostas av köparen.

att ge jurist Sara Hjalmarsdotter Gund i uppdrag att gä vidare med ärendet
och kontakta markarrendatorn.

Justerare

SW
Utdragsbestyrkande
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Kr$45 Dhr. P.2023-1:21
Au834
Tankar kring framtida arbetssätt i pastoratet/ en föürändrad
organisation

Sofia Westerdahl rapporterade att efter det senaste mötet, som hölls den 14
maj, sä finns det inga stora frägetecken kvar vad gäller de nya
arbetsgrupperna.

När en sammanställning av synpunkterna och ideerna är klar sä ska det
dokumentet skickas ut till alla församlingsräd samt till de
kyrkorädsledamöter som inte sitter i församlingsräd.

En ny träff ska sedan ordnas i höst efter att alla församlingsräd har hunnit
att ha sina första möten. Förslaget till nya arbetsgrupper och arbetssätt ska
sedan passera arbetsutskottet innan det gär vidare till kyrkorädet.

Sedan tidigare finns en plan för när kyrkorädet ska fastställa ny
arbetsordning för kyrkorädet och när kyrkofullmäktige ska fastställa den
nya församlingsinstruktionen.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Kr 846 Dnr. P-2023-13
Rapport: fortsatt arbete med Regnbägsnyckeln

Lars Tanner redogjorde för förtroendevaldas arbete med Regnbägsnyckeln.
De förtroendevalda är indelade i tvä grupper och att tre av fyra träffar är
genomförda.

Stefan Dalevi passade pä att uppmana kyrkorädets ledamöter att vid sista
träffen notera nägra punkter som sedan kan ingä i den mängfaldsvision som
pastoratet ska göra.

Sofia Westerdahl föreslog att när Regnbägsnyckeln ska delas ut sä ska
gudstjänsten sammanlysas till nägon av pastoratets kyrkor.
Alla församlingsräd och kyrkvärdar ska bjudas in.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande



Svenska kyrkan #% SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
KRISTINEHAMN Sammanträdesdatum Sida

Kristinehamns Pastorat 2024-05-29
Kyrkorädet

7(10)

Kr 847
Fastighetsutskottets rapport

Fastighetsutskottets ordförande OlaMagnusson rapporterade frän
restaureringskommittens möte i Visnums kyrka samt frän
fastighetsutskottets studieresa till Skara domkyrka och Varnhems
klosterkyrka.

I Skara domkyrka tittade utskottet främst pä olika tekniska
lösningar för ljud och bild samt olika förvaringslösningar.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Kr 848
Rapport frän styrelsen för förskolan Prästkragen

Rapporten frän styrelsen uteblev eftersom ingen av styrelseledamöterna
deltog i kvällens sammanträde.

Maria Sohlberg passade pä att informera om nägra saker, bl.a. att det är kö
till barngruppen inför hösten.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 849
Församlingsrädens rapporter

Barbro Falken avstod rapport frän Kristinehamns församlingsräd eftersom
man inte haft nägot nytt sammanträde sedan kyrkorädet senast fick en
rapport.

Margareta Wiklert rapporterade frän Visnums-Kils församlingsräd att en
pilgrimsvandring har genomförts samt att församlingsrädet är väldigt glada
över sin prästkandidat Desiree Karlsson.

Helen Einarsson rapporterade frän Visnums församlingsräd att Vägkyrka
hälls vecka 28, men i Björneborgs kyrka. Musik i sommarkväll anordnas ii
Björneborgs kyrka. Den ekumeniska friluftsgudstjänsten pämidsommar-
dagen firas som vanligt i prästgärdsparken.

Ing-Lill Röhr rapporterade frän Rudskoga församlingsräd att man vid ett
sammanträde i kyrkan diskuterat ordningen i kaffehörnan samt möjligheter
till förvaring. Församlingsrädet planerar tillsammans med diakon Diana
Stjernius Drewstad för en sommarfest i kyrkan och en husdjursgudstjänst
vid stranden nedanför kyrkan.

Rapporten frän Ölme församlingsräd utgick eftersom ingen representant
fanns pä plats.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporterna.

UtdragsbestyrkandeJust are

SW



Kr$50
Kyrkoherdens rapport

Stefan Dalevi rapporterade att under perioden 1 september t.o.m. 1 januari
2025 sä kommer han att vara kyrkoherde i Arvika pä 90%. I Kristinehamn
fortsätter Stefan Dalevi att vara ansvarig för personalfrägor. I övrigt
kommer Sven Jebsen att vara t.f. kyrkoherde.

Stiftets kommunikatör Christine Wermcrantz kommer fr.o.m. slutet av
sommaren att finnas i pastoratet 1-2 dagar i mänaden. Hon kommer att göra
en genomlysning av hur pastoratets kommunikation ser ut samt titta pä hur
den skulle kunna se ut.

Stefan Dalevi informerade ocksä om efterverkningarna av cyberattacken i
november förra äret. Den 21 maj släpptes en mängd information pä darknet.
Nationell nivä hanterar frägan och informerar pastorat och församlingar
löpande.

Ledningsgruppen har pä senaste tiden pratat mycket om de kommande
pensionsavgängarna inom stödfunktionerna administration/ service.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Stefan Dalevi för rapporten

Kr$51
Föregäende protokoll

Följande protokoll har skickats ut till kyrkorädet:
Kr 240424 och Kr Au 230507.

Kyrkorädet beslutade

att lägga föregäende protokoll till handlingarna.

Kr $52
Ovriga frägor

Inga övriga frägor hade anmälts.

UtdragsbestyrkandeSW
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Kr $ 53

Avslutning

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

SW
Justerare Utdragsbestyrkande



Närvarolista Kyrkorädet 2024-05-29

Partipolitiskt obundna i Svenska kyrkan POSK
Ordinarie

Sofia Westerdahl, ordf

Lars Tanner

Stig Axelsson

Ola Magnusson

Maria Gudmundsson

Barbro Falken

Ersättare

Margareta Wiklert EIS
Birgitta Adlerborn Avsagt sig sitt uppdrag
Lars Bloom

Arbetarpartiet Socialdemokraterna
Ordinarie

Inga-Lill Röhr, vice ordf

Johannes Fransson fe
Helen Einarsson

Ersättare

Sandra Lindberg 14. RARN
Christer Lindberg

Centerpartiet
Ordinarie

Sigun Carlen Slottner

Ersättare

Maria Bundsen

Kyrkoherde
Stefan Dalevi

Övriga tjänstemän
Elionor Noren

Anna Fröberg

Maria Sohlberg

Gunilla Svensson


